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16 listopada 2022 r. w sali konferencyjnej Boles?awieckiego O?rodka Kultury - Mi?dzynarodowego
Centrum Ceramiki odby?a si? XLVI sesja Rady Miasta Boles?awiec.

Podczas wspólnych obrad Rady Miasta Boles?awiec, Rady Gminy Boles?awiec, Rady Powiatu
Boles?awieckiego marsza?ek Cezary Przybylski informowa? o pozyskanych funduszach unijnych,
ich wykorzystaniu, w tym na projekty inwestycyjne w powiecie boles?awieckim. 
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Kluczowym punktem sesji by?a prezentacja koncepcji budowy II etapu obwodnicy Boles?awca.
Za?o?enia projektowe zaprezentowa? Leszek Loch – dyrektor Dolno?l?skiej S?u?by Dróg i Kolei we
Wroc?awiu. Warto przypomnie?, ?e budowa obwodnicy Boles?awca zosta?a podzielona na etapy.
Pierwszy etap wykonany zosta? w 2019 roku. Do realizacji drugiego etapu przyst?piono w 2020 roku.
Inwestycja stanowi rozbudow? istniej?cego uk?adu drogowego. G?ównym za?o?eniem jest
poprowadzenie ruchu poza tereny zabudowane z uwzgl?dnieniem transportu wojskowego. Droga
wojewódzka nr 297 prowadz?ca przez Boles?awiec zostanie zast?piona nowo projektowana
obwodnic?. 

Projektowana droga b?dzie pe?ni? funkcj? pó?nocno-wschodniej obwodnicy Boles?awca. Pocz?tek
drogi przewiduje si? w miejscowo?ci ??ka, natomiast koniec w miejscu istniej?cego skrzy?owania z
drog? krajow? nr 94 w miejscowo?ci Kruszyn. D?ugo?? planowanej do zaprojektowania drogi wynosi
oko?o 6,27 km. Droga b?dzie przebiega? po gruntach rolnych i cz??ciowo po terenach le?nych.
Swoim przebiegiem krzy?uje si? z drogami gminnymi i powiatowymi oraz lini? kolejow?.

Inwestycja zosta?a zakwalifikowana do programu w ramach Rz?dowego Funduszu Rozwoju Dróg.
Warto?? zadania wynosi 64 635 472,20 z?. Projekt uzyskuje dofinansowanie w wysoko?ci 60 % - 38
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781 283,32 z?: wk?ad w?asny 40 % - 25 854 188,88 z?. Termin zako?czenia prac projektowych wraz
z uzyskaniem decyzji ZRID zaplanowano na II kwarta? 2023 r.

Wspólne obrady zako?czy?a informacja oraz dyskusja o dzia?alno?ci Stowarzyszenia
Rzeczpospolita Samorz?dna. 

info/2022/11/wspolna_sesja
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